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     20.3.2015 

STYREMØTE NR. 2, 2015 

REFERAT 

STYREMØTE NR.2, 2015, BLE HOLDT HOS VAV 10.3.15 FRA KL. 13 – 14.30 

  

Til stede: 
 Sigurd Grande, Oslo, leder 

 Stig Bell, styremedlem 

 Reidar Kveine, Bærum, Utvalg for vannmiljøtiltak 

 Knut Bjørnskau, Leder Utvalg for miljøovervåking 

 Toril Giske, Oslo 

 Svanhild Fauskrud, sekretær  

 

Forfall: Knut Bjarne Sætre, Bærum 

 

  

1. REFERAT FRA STYREMØTE 29.1.2015  

Referatet fra 29.1.2015 ble godkjent. 

 

 

2. UTVALG FOR VANNMILJØTILTAK 

- Driftsseminaret 2015 er under planlegging. Det er sendt ut forespørsel til fire hoteller og 

hotell vil bli bestilt før 1.april 2015. Temaene vil bli klart før sommerferien. Dato for 

driftsseminaret er lagt ut på Fagrådets hjemmeside. 

- Utvalgets rapport om oppfølging av «Indre Oslofjord 2013» er sendt ut til prosjektlederne i 

vannområdene tilknyttet Indre Oslofjord. 

- Reidar vil presentere rapporten oppfølging av «Indre Oslofjord 2013» i neste styremøte. 

- Flere av utvalgets medlemmer vil delta på workshop om avrenning av miljøgifter fra tette 

flater.  

 

 

3. UTVALG FOR MILJØOVERVÅKING 

- Rapporten om avrenning av miljøgifter fra tette flater - litteraturstudium vil bli presentert i 

workshop onsdag 11.mars der representanter fra styret, begge utvalgene, fylkesmannen og 

Statens vegvesen deltar. 

- Resultat fra rapporten kan synliggjøre videre prosjekter. 

- Hvis ikke toktrapport er mottatt før påske, vil Svanhild etterlyse toktrapporten. 

- Møte med fylkesmannen og representanter fra Miljødirektoratet om opsjon om 

foraminiferer. 

- Spørreundersøkelsen fra Thrond Haugen, NMBU om bruken av fjorden til fiskeaktiviteter, 

kartlegging av befolkningens holdning og oppfatning av forurensningssituasjonen samt 

annen bruk av fjorden gjennom Norstat vil komme ut i løpet av våren. 

 

4. INFORMASJON/AKTIVITET 

- Innspill til Årsberetning 2014 er mottatt. 

- Skanning av Fagrådets bok «Indre Oslofjord – natur og miljø» fra 2002 med tekst av Kjell 

Baalsrud og Jan Magnusson vil bli skannet og lagt ut på Fagrådets hjemmeside. 

- Nytt renseanlegg er påbegynt i Søndre Follo. 

mailto:fagradet@vav.oslo.kommune
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- 3GA prosjektet følges videre. 

 

5. REGNSKAP 2014 

Regnskapet med noter for 2014 ble signert og godkjent. 

           

 

6. INVITASJON TIL DELTAKELSE I INTERREGPROSJEKT PÅ MARINT SØPPEL 

Fagrådet fikk via Oslofjordens Friluftsråd (OF) invitasjon om deltakelse i et 3-årig interregprosjekt med 

svenske og danske partnere om marint søppel langs kysten. Styret var enige om at dette prosjektet er 

utenfor Fagrådets mandat.   Fagrådet er en faglig organisasjon for kommunene rundt Indre Oslofjord og 

vi har dessverre ikke kapasitet til å delta i dette prosjektet. Tilbakemelding sendt OF. Invitasjonen er 

videresendt til prosjektlederen for vannområdene Oslo, PURA og Indre Oslofjord Vest. 

 

  

7. EVENTUELT 

- Invitasjon til årsmøte i Oslofjordens Friluftsråd 26.mars i Horten Rådhus. 

- Sigurd deltar i Norsk Vanns styringsgruppe ledningsnett teknologi som jobber med å utrede 

et nasjonalt kompetansesenter på ledningsnett ved NMBU i regi av hele vannbransjen. Her 

vil det bli gitt opplæring av fagfolk på alle nivåer i samarbeid med NMBU, Norsk Vann, 

Oslo og Drammen kommuner samt ulike leverandører. 

 

 

      MØTEPLAN VÅREN 2015 kl. 13 hos VAV i 1.etg i Herslebsgate 5: 

      

      Torsdag 16.april NB! Endret møtedato! 

      Tirsdag 19.mai 

       

      Årsmøte 9.juni 2015 

 

 

 

      Svanhild Fauskrud 

      Referent 

mailto:fagradet@vav.oslo.kommune

